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Jouw Haarlem 
Op de Kruisstraat, het stuk tussen Chocolate Company en de Nieuwegracht, wordt regelmatig tegen 
het verkeer ingereden. Het staat ook niet duidelijk aangegeven dat het op dit stuk 
eenrichtingsverkeer is. 
-Bent u bereid d.m.v. bebording of anderszins duidelijk te maken dat het hier een eenrichtingsstraat 
betreft? 
 
Hart voor Haarlem 
Is er in Haarlem zicht op groepen waarbij de vaccinatiebereidheid laag is? 
Welke maatregelen zijn genomen om vaccinatiebereidheid te laten toenemen? 
Maw zet Haarlem zich wel extra in om kwetsbare doelgroepen (digibeten, allochtonen etc) te 
bereiken?  
Hoe? 
 
SP 
Een alleenstaande moeder met een studerende kind woont samen. 
Kind krijgt studiefinanciering van +/- 450,- euro per maand. 
Hier moeten zij lesgeld, boeken, ziekenfondspremie enz. van betalen. 
 
Vraag: 
1.Heeft moeder en kind recht op een Haarlempas zodat ze een gratis ID kunnen aanvragen. 
Zo nee, wat is hiervan de reden? 
 
Trots Haarlem 
Zonnepanelen op voorgestelde strook domusplus wijkraad Parkwijk. College wil daar ( schoteroog) 
geen Tiny houses of zelfs drijvende huisjes omdat er zogenaamd geen plek is, maar heeft al wel een 
plan om dit gebied te bezaaien met zonnepanelen. Hoe zit dit en was dit soms de achterliggende en 
niet uitgesproken reden dat wethouder zei hier geen Domus en of skaeve house te willen. Wil dit 
college liever zonnepanelen dan mensen die dringend hulp nodig hebben een plek geven? 
 
 
Jouw Haarlem 
In o.a. het AD konden we lezen dat Rotterdam besloten heeft de schulden af te lossen van 
de slachtoffers van de toeslagenaffaire die nog steeds met financiële problemen kampen. Het 
Rotterdamse college wil niet wachten op afspraken die het Rijk met schuldeisers zou maken, omdat 
het te lang duurt. Op deze manier kunnen de gedupeerden eindelijk met een schone lei beginnen. 
Rotterdam lost op eigen houtje schulden af van slachtoffers toeslagenaffaire | Binnenland | AD.nl 
 
-Is wethouder Roduner op de hoogte van de betreffende actie om in Rotterdam schulden van 
slachtoffers van de toeslagenaffaire af te lossen, zodat de gezinnen eindelijk een 
nieuwe start kunnen maken? 
-Zo ja, is de wethouder bereid om een soortgelijke regeling aan te bieden aan Haarlemse 
gedupeerden van de toeslagenaffaire die nog steeds te kampen hebben met schulden? Zo nee, 
waarom niet? 
 
Trots Haarlem 
We weten dat de burgemeester niet in staat is de auto brandstichting in Haarlem te stoppen of 
überhaupt iemand hiervoor aan te houden. Maar nu is er een nieuwe trend. Het stelen van de 
katalysator uit auto’s. Dieven krikken de auto omhoog en gaan d.m.v. een slijptol binnen een paar 
minuten ervan door met de katalysator. Dit gebeurt nu al veelvuldig in Haarlem Noord, bv 
ramplaankwartier. Bent u daarvan op de hoogte  en wat gaat u hier nu wel effectief aan doen. Het is 
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zelfs zo ver dat bewoners die daar hun auto willen beschermen te maken krijgen met fysieke agressie 
van de criminelen.  
 
Jouw Haarlem 
In het HD van 8 mei jl. lezen we dat de bouw op het Slachthuisterrein vertraging dreigt op te lopen 
wegens bezwaar door de unithouders.  
-Klopt het dat er bezwaar is ingediend?  
-Klopt het dat de bezwaren o.a. gaan over de woonbestemming van de untis? 
-Klopt het dat de units niet (meer) als woning gebruikt mogen worden? Zo ja, is hier ooit op 
gehandhaafd? 
-Klopt het dat Wagenhof de beheerder van de gebouwen op/aan het Slachthuisterrein is? Zo ja, bent 
u ervan op de hoogte dat een aantal appartementen tegen commerciële prijzen te huur zijn 
aangeboden? Zo ja, heeft u Wagenhof hier op aangesproken? 
-Bent ervan op de hoogte dat een van de bezwaarmakers bij Wagenhof als makelaar in dienst is, en 
tevens verhuurder van appartementen en een Bed&Breakfast op het terrein? Zo ja, wat vindt u 
hiervan?  
-Bent u bereid Wagenhof en de betreffende bezwaarmaker hier op aan te spreken en wellicht 
juridische stappen te ondernemen? 
-Bent u bereid om in overleg te treden met de ontwikkelaar om vertraging van de bouw van de 
woningen en de culturele initiatieven te voorkomen? 
 
Trots Haarlem 
In het Pletterij debat over de horeca in Haarlem zei burgemeester Jos Wienen dat als zijn plan, de 
venstertijden, waar de grote meerderheid horeca in het centrum tegen is, niet  kan of gewenst is er 
naar iets anders gekeken moet worden. Kunt u dit goede nieuws nogmaals hier in de raad 
bevestigen? 
 
 
Jouw Haarlem 
Maandagavond 10 mei jl. riep Joshua Baumgarten zichzelf uit tot Haarlems Stadsdichter. Dit leidde 
meteen tot vele positieve reacties.  
Joshua is o.a bekend van de Irrational Library en wordt al jaren gevraagd een poëtische bijdrage te 
leveren aan bijvoorbeeld Bevrijdingspop, Dodenherdenking, Koningsdag. Ongevraagd doet hij ook 
van alles en nog wat op dat gebied, zie bijvoorbeeld zijn eindejaarsgedicht over het coronajaar 2020. 
 
Daarom onze vraag: 
-Is het college bereid het zelfbenoemde stadsdichterschap van de heer Baumgarten te erkennen, met 
de daarbij behorende egards en emolumenten? 
 
 
Jouw Haarlem 
Aan de Spaarndamseweg is tegenover de Vomar naast de boot 'De Dokkum' een terras (zie bijlage) 
gerealiseerd. 
De ondernemer zou echter te kennen gegeven zijn dat hij hiermee moet stoppen. 
 
-Klopt het dat de ondernemer inderdaad geen terras mag neerzetten? Zo ja, wat zijn de redenen 
hiervoor? 
-Als het bovenstaande klopt, is het college bereid het terras alsnog toe te staan? 
 
 
 
 


